[image: image1.jpg]@

. L ‘i:LIJ = “‘I ng * ’o’ogJI * E J_lij
Al WYATHBA NATIONAL INSURANCE CO





طلـب تأميـن ضـد الحـريــق

                                                  FIRE PROPOSAL FORM

	Name of Proponent
residence

and Profession 



إسم و عنوان
و مهنة صاحب
الطلب
PARTICULARS OF THE PROPOSED INSURANCE
تفاصيل العقارات و الأملاك التي يراد تأمينها 
المبلغ المقترح
Proposed Amount

A separate sum must be given for every separate Building, and also for the contents of each

يجب ذكر المبلغ لكل عقار على حــدة  

        و كذلك ذكر محتويات وقيمة كل منها              مفصلا على حدة.                                          
على أبنية:
                      On Buildings, Viz:-  
على بضائع (مع تعيين نوعها):-
On Merchandise (its nature to be specified):       
على أثاث و أدوات مكتب و مستودعات:
On office and warehouse furniture & utensils:-

على أملاك أخرى
On other property, viz:-

Insurance to commence on the ..........Day of ..........20..........

يبتدئ التأمين في اليوم ……………. من الشهر………….سنة……
For ................months. 
Terminating on the ..........day of ..........20......
و يعمل به لمدة ................... شهرا. تنتهي في اليوم ............. من شهر ........ سنة...................
N.B.
ملاحظة:
The information furnished by the replies to the questions of the other side will form the basis of the Insurance and regulate the rate of the Premium.
إن المعلومات المقدمة كأجوبة على الأسئلة الواردة على الصفحات التالية ستكون أساسا للتأمين+ و هي التي تقرر السعر الذي بموجبه يحسب القسط.




	1- صفوامركز الملك المراد تأمينه.
1.    Describe the situation of the risk proposed for insurance.


	

	1- أذكر الإسم الكامل لمالك البناء.
2.   Give full name of proprietor of building.


	

	3- كم غرفة تشغلون من البناية؟ و في أي طابق؟ و هل الغرف متصلة ببعضها من الداخل متلاصقة أم منفصلة؟
3.   How many rooms do you occupy? In which floor? Are the rooms inter- communicating, adjacent or separated?


	

	4- كم مضى من الزمن على وجودكم في هذا المكان؟

4.   How long have you occupied this premise?


	

	5- هل مارستم أعمالكم التجارية في غير المكان الحالي و أين؟

5.   Have you carried on business in any former premises, and where?


	

	6- من أي مواد تتألف جدران البناية الخارجية؟

6.   Of what material are the external walls of the building composed?


	

	7- أذكروا كيفية تسقيف البناء.
7.   How is the building roofed?
	

	8- ( أ )  من كم طابق يتألف البناء بما في ذلك القبو و التكنة.
8.  (a) Of how many stories, including the basement and attic or loft in the roof, is the building composed?

(ب) ما هي مقاييس البناء؟

     (b) What size is the building?


	           Stories………………………….………………………………………..……………. طبقات

	
	الطــول بالأمتار...................   Meters long……..….………..……….……

	
	العرض بالأمتار.................           Meters wide………………………………...



	9- هل للبناء أروقة أم ساحات خارجية أم شرفات. و ما هي المواد المعمولة منها؟
9.   Is there any gallery, verandah, or balcony to the building? If so, of what material is it constructed?


	

	10-  هل توجد اتصالات داخلية بين الطابق الأرضي و الطوابق التي تعلوه؟
10. Is there any inside communication between the ground and upper floors?
	

	11-  ما هي التجارة أو الصناعة القائمة في البناء؟

11-   What trade or manufacture is carried on the premise? 

( أ ) ما نوع الأسلوب؟                          
        (a) What is the nature of the process?

 (ب) ما نوع القوة المحركة؟                                         
        (b) What power is used?

	

	12- هل تستخدم التدفئة الاصطناعية ام الانارة الاصطناعية ؟ وما نوعها ؟
12-   Is there any artificial heating or lighting used?         

If so, of what nature?
	

	    
	

	13- هل مخزون في البناء بضائع خطرة يراد تأمينها مثل: البنزين، البنزولين، بيسلفاد الكربون، خام الكبريت، كربيد الكلس، الكمفين (مستخلصات زيت النفط)، الشموع، المطاط، مادة السليولود و الزيلونيت و ما شابهها من المواد. فحم حطب (مسحوق)، كلوريت البوتاسيوم، كلوريت الصوديوم، القطن، المتفجرات على أنواعها، الألعاب النارية، الأعشاب على أنواعها، أكياس خيش (سوى المرزومة بآلآت)، الصمغ الهندي، القنب، السناج (شحوار)، الجير، الثقاب على أنواعه، نفايات معامل الصوف، زيت النفط، نيترات الصوديوم، الزيوت على أنواعها، الفسفور، القار (زفت)، القلي (بوتاسا)، الخرق، القلفونية (صمغ الصنوبر)، ملح البارود، بقايا معامل الصوف، الكحول على أنواعه (غير المعبأ في بزجاجات)، الشحوم، القش، معدن الكبريت، الدهن، القطران، زيت التربنتينا، الصقال (ورنيش)، الألياف النباتية على أنواعها، النفايات على أنواعها؟

13. Is merchandise of a hazardous description stored in the building proposed to be insured, such as benzene, benzoline, bi-sulphide of carbon, brimstone, calcium carbide, camphene, candle, caoutchoue, celluloid & xylonite & other similar substance? Charcoal (powdered), chlorate of potash, chlorate of soda, cotton, explosives of all kinds, fireworks, grasses of all kinds, gunny bags (other than in bales), gutta percha, jute, lamb black, lime, marches of all kinds, mungo, naphtha, nitrate of soda, oils of all kinds, phosphorous, pitch, potash rags, resin, saltpeter, shoddy, spirits of all kinds) not in bottles), stearine, straw, sulphur, tallow, tar, turpentine, varnish, vegetable fibers of all kinds, wastes of all kinds.


	

	14- إذا كان البناء منعزلا عن غيره، فما المسافة بينه و بين أقرب بناء مبني إما جزئيا أو كليا من الخشب أو مسقوف بالأغصان و القش؟
14- In case the building is isolated, what is the distance between it and the nearest building constructed partially or entirely of timber, or roofed with leaves or thatch?


	

	15- إذا كان هناك أبنية محاذية أو على مسافة لا تزيد من 15 مترا من البناء، فصف جدرانها الخارجية و سقفها.

15. In case other buildings adjoin, or are within distance of 15 meters, describe the external walls and roofing.

( أ ) البناء على اليمين.           (a)   Of the building to the right                           

(ب) البناء على اليسار      (b)   Of the building to the left                                 

(ج) البناء أمامي أو خلفي      (c)   Of the building in front or at rear            
	
	

	
	(a)
	(أ)


	
	(b)
	(ب)

	
	(c)
	(ج)

	16- من يشغل الأبنية المذكورة في بند 15، و لأي أمر تستعمل و ما هي أقرب مسافة بينها و بين أي أبنية مقامة إما جزئيا أو كليا من الخشب أو مسقوفة بالأغصان و القش؟

16. By whom and for what purpose are the buildings referred to in No. 15 occupied and what is the nearest distance between them and any Buildings constructed partially or entirely of Timber, or roofed with Leaves or Thatch?


	
	

	
	(a)
	(أ)

	
	(b)
	(ب)

	
	(c)
	(ج)

	
	
	

	17- ما المعونة التي يمكن الإعتماد عليها في حالة نشوب حريق؟

17- What assistance can be relied on in case of fire?


	

	18- ليذكر صاحب الطلب إذا كان:

18. Does the proponent:


(a) Take stock at least once a year?

      ( أ ) يجرد المجودات مرة في السنة على الأقل.
                 (b) Keep a proper set of account books?

(ب) يحفظ دفاتر حسابات منظمة.

(c) Keep said account books in a fire proof safe?

(ج) يحتفظ بدفاتر الحسابات هذه في خزانة حديدية غير قابلة للاحتراق.


	

	19- هل عقد صاحب الطلب تأمينا آخر على نفس الملك في شركات تأمين أخرى؟

إذا كان إيجابا فاذكر التفاصيل.

19. Is the property proposed for insurance already insured in any other office? If so, give particulars.


	

	20- هل حصل لصاحب الطلب خسارة في الماضي ناتجة عن الحريق؟

20. Has the proponent ever sustained any loss by fire?


	

	21- هل سبق أن رفض طلب التأمين من قبل هذه الشركة أو شركة أخرى؟

21. Has the proposal been at any time declined by this or any other office?


	

	22- من نصحك أن تأمن في شركة الوثبة الوطنية للتأمين ش.م.ع.؟
22. On whose recommendation has proponent applied to AWNIC?

	


	Date……………………………………………………………
	Signature of Proponent……………………………………….


	N.B.-
	A Ground Sketch of the Premises proposed for Insurance as well as any of the Buildings which adjoin, or which are in proximity, is desirable, naming Thereon the uses, dimensions and relative distance of each Building, and showing where perfect party walls occur, and where there are any communications and any windows or openings in the walls towards or at right angles to each other.
	ملاحظة: يفضل تقديم تصميم أرضي للعقار المطلوب تأمينه و الأبنية الملاصقة و المجاورة مبينا أقسامه المختلفة، ماهية استعمالها و قياساتها و بعد كل قسم أو بناء عن الآخر. كما يستحسن تبيان الجدران الصماء وسبل المواصلات و أية نوافذ أو فتحات في الجدران تواجه بعضها البعض أو على زاوية قائمة.

	

	
	

	GROUND SKETCH
	التصميم الأرضي














                                      1 of 5
رأس المال المدفوع و المصرح به ( 120 ) مليون درهم خاضعة لأحكام القانون الإتحادي رقم 9 لسنة 1984 ومقيدة بسجل شركات التأمين الرقم ( 10 )


